
PISMA BRALCEV
»POJDITE
DOMOV!«
Spoštovani tovariš urednik!

Letošnji 1. maj smo občani
Most preživeli tako kot že dolgo
ne. Občinska skupščina Ljub-
ljana Moste-Polje, družbenopoli-
tične oiganizacije, temeljna te-
lesnokulturna skupnost, krajev-
na skupnost Zadobrova in go-
stinsko podjetje Figovec so
dobro organizirali praznovanje v
Zajčji Dobravi. Vse je bilo na
ravni, čeprav je nagajalo slabo
vreme in se je poznala delna
improvizacija, saj Zajčja Dobra-
va še nima tradicije kot npr.
Rožnik in podobni centri. Obča-
ni smo se prijetno zabavali, po-
strežba je bila dokaj solidna, kre-
sovanje in kultumi program sta
privabila precejšnje število ljudi.

Zataknilo se je le v torek, 30.
aprila, ko se je okrog 22.30 vlil
močan dež. Ljudje so se nagnetli
v gostišče Zajčja Dobrava, glasba
je prenehala. Gostišče je bilo
nabito polno, saj so bilj gostje
prepričani, da se bo praznovanje
nadaljevalo do 4. ure zjutraj, kot
je bilo objavjjeno na številnih
plakatih. Zal pa so bili gostje
zelo razočarani, ker so nekaj po
polnoči prenehali točiti vsako
pijačo in silili goste, naj gredo
domov. Mislim, da je bila to zelo
zgrešena poteza gostinskega
podjetja Figovec, saj so gostje
glasno protestirali proti taki od-
ločitvi, ki vsekakor ni bila na
mestu. Prvomajski shod in praz-
novanje praznika sta tako prvega
dne dobila nezaželen konec,
kakršnega si delovni ljudje vseka-
kor niso zaslužili.

Občani Most želimo, da bi
Zajčja Dobrava postala tradi-
cionalna točka za praznovanje 1.
maja - tako kot Rožnik. Žato

smo prepričani, da prihodnje
leto ne bo nihče gledal zgolj na
komercialni efekt prazničnih
prireditev, tako kot je letos to
naredilo gostinsko podjetje Figo-
vec.

STOJAN SEVŠEK

POTREBUJEMO
SODOBEN KINO

Tovariš urednik!
Kot občan Most in obiskova-

lec kina Triglav želira javno opo-
zoriti na nujen problem našega
kinomatografa.

Nedvomno so upravičene
hvale in ponos na pospešeno iz-
gradnjo naše občine, saj uspešno
gradimo stanovanja, razširjene
zmogljivosti športa in rekieacije
in druge objektc. Preveč ravno
dušni pa smo do področij, kjer
zaostajamo. Kar ne moremo pre-
seči zaostalosti. Zastonj so nani
lepe stolpnice, če moramo po
vsak žebclj v mesto. Prav tako pa
pogrešamo tudi javno kulturno
ustanovo.

Sodoben kino v Mostah bo
vsaj delno zadostil tej zahtevi in
ne morenio ga čakati v ncdo-
gled. Saj bi dvorana lahko služila
tudi drugim namenom, kot so
sestanki oiganizacij, kulturne
prireditve in podobno. Do takrat
pa bi kazalo le malo urediti seda-
nji kino TRIGLAV, ki zdaj očit-
no odvrača ljudi od obiska.

Kritiziram tudi upravo kina,
ki očitno nezadostno skrbi zalii-
gienske in estetske razmere. Po-
sebno področje pa je izbor fil-
mov v kinu Triglav. Sodim, da bi
o tem morale spregovoriti tudi
družbenopolitične organizacije
tega terena, saj je izbor slab in
ne služi vzgoji ali kulturi delav-
skega razreda Most.
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